
Van: Rob Ruiter  
Verzonden: maandag 10 maart 2025 14:56 
Aan: Niels Dauven <N.Dauven@Valkenburg.nl> 
CC:  
 
Onderwerp: Reactie college op uw brief gericht aan fractievoorzitters 
 
Geachte Wethouder Dauven, beste Niels, 
 
In ons laatste overleg van woensdag 19 februari jl.) hebben we afgesproken dat we 
m.b.t. het wel of niet de beschikking hebben over twee volwaardige 
wedstrijdenvelden elkaar zouden informeren als dit in de praktijk niet regelmatig het 
geval is. Daartoe hebben we ook afgesproken een overzicht te maken van de laatste 
maanden m.b.t. beschikbaarheid van het B-veld. In de bijlage doe ik u dit overzicht 
toekomen. 
 
Het overzicht betreft de laatste 4 maanden (november ’24 t/m februari ’25) m.b.t. wel, 
niet of slechts gedeeltelijke bespeelbaarheid van het B-veld. Berichtgeving over 
beschikbaarheid van het B veld aan trainers van de jeugd- en seniorenteams vindt 
plaats via WhatsApp. De berichten in de betreffende WhatsApp groepen over de 
afgelopen 4 maanden zijn we dan ook nagelopen om tot het overzicht te komen.  
 
Samenvattend gaat het om een totaal van 106 trainings- of wedstrijdagen, buiten de 
vakanties om. Binnen die 106 dagen was het B veld 26 dagen (24,5%) volledig 
beschikbaar, 45 dagen (42.5%) gedeeltelijk beschikbaar (alleen het middenstuk, 16 
meter gebieden nie beschikbaar) en 35 dagen (33%) in het geheel niet beschikbaar. 
Daarnaast is in diezelfde periode (januari 2025) ook het A-veld 8 dagen niet beschikbaar 
geweest (5 dagen a.g.v. sneeuw  en 3 dagen (weekend) vanwege wateroverlast vanwege 
verstopping drainage).  
 
Kortom, het B veld was grotendeels niet of slechts gedeeltelijk beschikbaar tijdens de 
wintermaanden. Het gevolg is dat we op trainingsavonden vooral met de jeugdteams 
hebben moeten inschikken om met zijn allen te kunnen trainen. Dat heeft vooral 
implicaties voor de bovenbouw teams. Met meer dan 15 spelers moet er dan op een 
kwart veld naast elkaar worden getraind zonder gebruik te kunnen maken van het grote 
doel en dus ook het trainen van spelsituaties slechts beperkt mogelijk is.   
 
Voor de volledigheid van het dossier stuur ik u ook nog de reactie van het bestuur van 
d.d. 12-2-2025 op de brief van Dauven van 5-2-2025.  
 
Met vriendelijke groet, namens bestuur v.v. Walram, 
 
Rob Ruiter 
 


